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Per m�s que ho intenti, no ho entenc. No entenc aquesta comissi�

d'investigaci� o com li vulguin dir sobre Aig�es de Girona, Salt i

Sarri�. No entenc aquesta insist�ncia a fer-la a por ta tancada:

diuen que hi ha gent que no declararia si sab�s que despr�s es far�

p�blic, per� aix� no �s una mica preocupant? A m�s, cal recordar

que amb tant de secretisme s'han f iltrat dades que despr�s han

acabat essent desmentides per tothom. La dona del C�sar no

nom�s ha de ser honrada, sin� que a m�s ho ha de semblar: no

seria m�s f�cil fer-ho tot ober t i deixar-nos de suspic�cies? Ara,

tampoc entenc el "xou" de la CUP, que sembla m�s interessada a

generar soroll medi�tic que a aclarir la veritat. Si realment tenen

indicis d'ilálegalitats, per qu� no ho por ten tot plegat a Fiscalia i acabem d'una vegada? I aquesta �s una altra

cosa que no entenc sobre la comissi�: qu� se suposa que faran amb els resultats? S'hauran de posar d'acord

tots els grups per decidir si van als jutjats, o no? Perqu� clar, el servei ja est� adjudicat a Agissa f ins al 2020, per

tant de moment poca cosa hi ha a fer-hi. De fet, no acabo d'entendre per qu� es debat ara i no el 2013, quan era

el moment de renovar-lo.
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